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Til 

Elevrådsrepresentanter: Julia Oline Kvalbein-Olsen og Aron Rydningen Johnsen  

Foreldrerepresentanter:   Ruth Solveig Morka (fravær) og Marte Ås Orerød 

Pedagogiske representanter: Silje Maria Bjornes 

Øvrige ansatte:  Tove Steen 

Politisk oppnevt representant: Nadja Karin Birkeland (fravær) 

          01.11.2023 

 

Referat fra møte i  

Samarbeidsutvalget/ 

Skolens miljøutvalg  
 

Dato:  tirsdag 17. oktober, 2023 

Klokke: kl. 1430-1530 

Sted:  Blakstadheia skole, møterommet 

 

Saksnr.ssSaksnrr. 

nr Saksnr. 

 

Sak 

 

 

Hva er vi blitt enige om? 

Vedtak 

Ansvar/ 

frister 

1/201 1/2023-24 

1/2021-22   1 

1/2021-22 

Godkjenning av 

innkalling og 

saksliste 

Sendt pr. papir til elevene og 

på Visma til foresatte, mail til 

politisk representant. 

 

Innkalling og 

saksliste godkjent. 

2/20 2/2023-24 Konstituering 

 

Valgt ved aklamasjon. Leder: Marte Ås 

Orerød 

Nesteleder: Silje 

Maria Bjornes 

3/20 3/2023-24 Elevrådet har 

ordet. 

Saker fra elevrådet: 

 

 

Elevene har det 

bra og de fleste 

ser ut til å ha det 

fint i friminuttene. 

Trivselsaktivitete

ne er gøye og 

viktig at alle 

elevene er med 



minst en gang i 

uken.   

Elevene har 

ønsket seg 

„Pyjamas-dag“  

med bamse, 

fredag 10. 

november. Det 

har lærerne sagt ja 

til. 

4/20 4/2023-24 Ny skole på 

Blakstadheia? 

SU etterlyser fremdrift av 

vedtaket fattet i KS-møtet 

juni 2020.   Ny 1-7 skole på 

Blakstadheia, med mulighet 

fort to paralleller, samt hall 

på størrelse med en 

volleyballbane skal i følge 

planen stå ferdig høsten 

2024. 

 

Det lar seg tydeligvis ikke 

gjøre. 

 

Foreldrene i SU etterlyser 

plan for overgang mellom 

FBS og ny skole på 

Blakstadheia. Dette for å ha 

forutsigbarhet om hvor og 

når mitt barn skal gå på 

hvilken skole. 

 

Når skal selve plan- og 

bygggearbeidet starte? 

 

Barnehagen utvides, det betyr 

at vi etterhvert må få flere 

elever i skolen. Det vil 

komme større årskull! 

 

Byggefelt blir utbygd. 

 

Det er trangt på FBS, slik at 

3 klasser mindre på 

 

 

Rektor sender 

særutskrift av SU-

møtet til 

skolesjef,  

med kopi til 

ordfører og 

kommunalsjef. 

 

Rektor ber i 

samme skriv om 

at vedtaket gjøres 

om, slik at det kan 

gjennomføres. 



mellomtrinnet trolig hadde 

vært kjærkomment for dem. 

 

Skolen vår slik den fremstår i 

dag, sier rektor, er liten og 

trang, dårlig med grupperom, 

garderobe for personalet og 

spesialrom.  

 

5/25/20 5/2023-24 Eventuelt   

 Orienteringer Leksebevisst skole 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Oppfølgingsordningen 

Rektor orienterte 

om ordningen og 

viste skrivet på 

skjerm.  

Hvordan 

bekjentgjør vi 

dette? Rektor kan 

sende Visma 

melding til 

foresatte med 

vedlegg. 

 

Blir jobbet med 

og skal ha „Kick-

off“ 20. oktober, 

tema er lesing. 

Videre skal hver 

skole ved lærerne 

arbeide med 

lokalt valgte 

oppgaver. 

 
 

 

Signe Heldal Risholt 

referent 


